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               16.06 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő (16.21-től) 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

A jegyzőkönyvet Fülöp Ildikó vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, a Hivatal munkatársait. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel kiküldtünk még egy előterjesztést. Hozzájárulás Várpalota rendeletéhez, amely a 

személyes gondoskodás intézményi ellátásának térítési díjáról szól. A tájékoztatóknál utólag 

adtuk ki a Péti Nyár rendezvényéről szóló tájékoztatót.  

Zárt ülés témáinál sürgősséggel adtuk ki Bobay Dávid beadványát.  

A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Aki egyetért azzal, hogy a „Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-

testületének a személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló 

önkormányzati rendelete megalkotásához” tárgyú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, 

szavazzon! 
 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a „Hozzájárulás Várpalota 

Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes gondoskodás körébe tartozó 

ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati rendelete megalkotásához” tárgyú 

előterjesztést. 
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Péti Nyár rendezvényről szóló 

tájékoztatót napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a Péti Nyár rendezvényről 

szóló tájékoztatót. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. Aki egyetért azzal, 

hogy a „Vargáné Décsi Veronika lakásügye” (37/2020.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt 

zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

88/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Vargáné Décsi 

Veronika lakásügye” tárgyú, 37/2020. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Bobay Dávid beadványa” (49/2020.) 

számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

89/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Bobay Dávid 

beadványa” tárgyú, 49/2020. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019 évi költségvetésének 4. 

módosításáról (46/2020.) 

2.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló, 5/2016. (III.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása (38/2020.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (47/2020.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója 

5.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020. évi közbeszerzési terve (48/2020.) 

6.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (39/2020.) 

7.) Magyar Falu Program „Orvosi Rendelők fejlesztése” alprogramban való részvétel 

(42/2020.) 

8.) Magyar Falu Program „Önkormányzati tulajdonban lévő útépítés, felújítás” alprogramban 

való részvétel (44/2020.) 

9.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásához (50/2020.) 
 

Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató az Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Kft. ügyeleti ellátásról 

(40/2020.) 

2.) Tájékoztató a Bakonykarszt Zrt. által bevezetett intézkedésekről (41/2020.) 

3.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (43/2020.) 

4.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (45/2020.) 

5.) Péti Nyár rendezvény  

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Rendelet Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019 évi költségvetésének 4. 

módosításáról (száma: 46/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 4/2019. (III.5.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szóló rendeletét. 

 

(A rendelet nem került kihirdetésre. Helyette a polgármesteri jogkörben meghozott 

5/2020.(III.31.) számú rendelet került feltöltésre a Nemzeti Jogszabálytár internetes felületére.) 

 

 

2.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló, 5/2016. (III.25.) önkormányzati rendelet 

módosítása (száma: 38/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a személyes gondoskodást 

nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a fizetendő térítési díjak 

megállapításáról szóló 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 

rendeletet.  

 

(A rendelet nem került kihirdetésre. Helyette a polgármesteri jogkörben meghozott 

4/2020.(III.30.) számú rendelet került feltöltésre a Nemzeti Jogszabálytár internetes felületére.) 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 47/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van-e az anyaggal kapcsolatban? Nem volt.  

Akit elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

90/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

7/2020.(I.23.), 9/2020.(I.23.), 25/2020.(II.13.), 26/2020.(II.13.), 

27/2020.(II.13.), 28/2020.(II.13.), 29/2020.(II.13.), 30/2020.(II.13.), 

31/2020.(II.13.), 32/2020.(II.13.), 33/2020.(II.13.), 34/2020.(II.13.), 

35/2020.(II.13.), 36/2020.(II.13.), 37/2020.(II.13.), 38/2020.(II.13.), 

39/2020.(II.13.), 40/2020.(II.13.), 41/2020.(II.13.), 42/2020.(II.13.), 

43/2020.(II.13.), 44/2020.(II.13.), 45/2020.(II.13.), 46/2020.(II.13.), 

47/2020.(II.13.), 49/2020.(II.13.), 50/2020.(II.13.), 51/2020.(II.13.), 

52/2020.(II.13.), 54/2020.(II.13.), 55/2020.(II.13.), 56/2020.(II.13.), 

57/2020.(II.13.), 58/2020.(II.13.), 59/2020.(II.13.), 60/2020.(II.13.), 

61/2020.(II.13.), 62/2020.(II.13.), 63/2020.(II.13.), 65/2020.(II.13.), 

66/2020.(II.13.), 67/2020.(II.13.), 68/2020.(II.13.), 70/2020.(II.13.), 

75/2020.(II.27.), 76/2020.(II.27.), 78/2020.(II.27.), 79/2020.(II.27.), 

81/2020.(II.27.),    84/2020.(II.27.),    85/2020.(II.27.),    86/2020.(II.27.). 

 

 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Február végén találkoztunk utoljára, azóta felgyorsultak az 

események.  

Március 10-én megjelent a Magyar Falu program újabb pályázatsorozatának első két darabja. 

Az egyik az útra, a másik a járdára vonatkozik. Az úttal kapcsolatosan napirend lesz a 

továbbiakban.  

Március 11-én a Magyar Falu programról egy központi, illetve egy térségi tájékoztatás volt 

Alsóörsön, ahova alpolgármester úr ment el. Ha esetleg ki szeretnéd egészíteni, hallgatunk. 

Tulajdonképpen ezeknek a pályázatoknak a lényegéről szólt a történet.  

Március 12-én közmeghallgatás volt. Lezajlott a kötelező témákban.  

Március 24-én megint megjelent két Magyar Falu program pályázat. Mindegyiknek az a neve, 

hogy a közösségi terek fejlesztése. Az egyik az egyházi vonalon van. Itt felvettem a kapcsolatot 



6 

 

a plébános úrral. El is küldtem neki a pályázati anyagot, hogy hátha a plébánia épületében 

tudnak valamit keresni, most, hogy a templom felújítását befejezték. A másik pedig az 

önkormányzati. Erre tavaly is pályáztunk, a Közösségi Háznál. Majdnem szó szerint ugyanaz a 

pályázat. Próbálkozhatnánk. Most azzal a különbséggel, hogy beletehetnénk a központi fűtést, 

ami egyébként is benne van a költségvetési rendeletünkben. Nagyon jó dolog lenne, ha 

sikerülne nyerni.  

Most jön a fő téma, a koronavírus. 

Vennénk kronológiailag, hogy mi történt, a tájékoztatókon és az ismertetőn kívül.  

Március 15-én tartott egy rendkívüli testületi ülést a Képviselő-testület a koszorúzás után, ahol 

is döntöttünk az óvoda és bölcsőde működésének szüneteltetéséről. Nem bezárásáról. Ezt a 

határozatot azóta is tartjuk. Az óvodában folyamatosan vannak igénybe vevők, a bölcsődében 

valamikor vannak, valamikor nincsenek.  

Március 16-án megalakult az operatív törzs, melynek tagja a jegyző asszony, a 

kataszrófavédelmi referens, Fülöp Ildikó, a polgármester, a Gondozási Központ vezetője, a 

közterület-felügyelők, a Polgárőrség és Nagy Ottó, a Pétkomm Kft. ügyvezetője.  

Március 20-áig felmértük a rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesülőket. Ők 

azok, akik ingyenes étkeztetésben részesülnek. Abból a célból kerestük meg őket, hogy 

igénylik-e az ingyenes étkeztetést. Ez beérkezett. 23-ától a kiszállítás is megy. Nem mindenki 

igazolta vissza, hogy igényli. 23-ától 21 adag kiszállítása történik, ez 12 iskoláskorú és 9 

óvodáskorú gyermeket érint. A kiszállítást a közterület-felügyelők végzik. Erre azért van 

többek között lehetőség, mert ebben a helyzetben lehetőség van a közterület-felügyelők 

munkakörét átcsoportosítani olyan feladatokra, ami erre a helyzetre aktuálissá válik.  

Március 20-án megrendeltünk 2000 darab maszkot. Az első szállítmány úgy volt, hogy ma 

érkezik, de úgy néz ki, hogy a holnapi napra elcsúszik. Meg kell, hogy mondjam, folyamatos 

kapcsolatban vagyok a szomszédos polgármesterekkel és elsősorban Berhidára gondolok. 

Berhida polgármestere mosolyogva mondja, hogy az óvodai alkalmazottak – mivel nincs annyi 

gyerek – ragyogóan gyártják a maszkokat a munkaidejükben. Ezt helyben is meg lehet oldani.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Csinálják. 

 

Horváth Éva polgármester: Tudom. Többen jeleztek nálam is, hogy varrhatnak-e. 

Varrhatnak. Lehet csinálni, szívesen látjuk. Ezt a felajánlást nagyon megköszönjük. Sokkal 

jobban megkönnyíti a dolgunkat, mint egy ilyen hivatalos eljárás. Aki hajlandó néhányat, 10-

15-20-at legyártani és azt felajánlja az önkormányzat számára, mi nagyon szívesen vesszük.  

Március 23-án volt egy egyeztetésem az országgyűlési képviselő titkárságával az országgyűlés 

ülése előtt, amikor rákérdeztek az akkor fennálló problémákra. Jeleztem többek között az 

eszköz ellátási dolgokat, meg olyan problémát jeleztem, hogy nem tisztázott és nincs 

állásfoglalás, és ez bizonytalanságot jelent az önkormányzatok számára, hogy a Képviselő-

testület ülése rendezvénynek számít-e vagy sem. Nehogy az legyen, hogy megtartjuk a 

Képviselő-testületi ülést és utána törvénytelennek minősítik, hogy mi egy olyan összejövetelt 

tartottunk, ami az elrendelt Kormányrendelettel ellenes. Ígéretet kaptam, hogy erre válaszolnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Erre még nem adtak választ? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

Március 24-étől kezdtük el a felmérést azon gyerekek körében, akik az 50 %-os étkezési fizetési 

kötelezettség mellett étkeznek. Elsősorban azokat a családokat érinti, ahol három vagy több 

gyerek van, vagy a bizonyos fokú sérült gyerekekek, SNI-s gyerekek, vagy azokat a gyerekeket, 

akik valamilyen étkezési különlegességgel rendelkeznek.  
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16.21 órakor Nagyné Szigeti Mária képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők száma  7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Az iskolában lévő 50%-os fizetési kötelezettségű gyerekeket 

megpróbáltuk kiértesíteni a szülők által. Ez 64 általános iskolás péti gyereket érint. Ha 

hozzászámolom a gyerekeket, hogy a három gyerek kijöjjön, de valahol két gyerek van, az 

körülbelül 50 óvodáskorú gyerek. A középiskolás korú testvérek számát nem ismerem. 100-

110 péti gyerek ellátásáról szól a történet. Ezen kívül vannak palotai és berhidai Pétre járó 

gyerekek. Ez lesz a következő.  

Itt a szülőknek levelet, kérdőívet és igényfelmérő lapot állítottunk össze. Egy problémánk van, 

hogy sajnos ezeknek a gyerekeknek a címe – 45 levelet kellett kivinnünk – nem jól van leadva. 

Úgy adta le a szülő a címet az iskolába, hogy ott nem tartózkodik, elköltözött, eladta, máshol 

van, nem jelentette be az iskolába. Kérésem a televízión keresztül, hogy aki érdekelt az 50 %-

os étkezési támogatásban, és a címe megváltozott ahhoz képest, ami az iskolába le van adva, az 

legyen kedves közölje velünk. Nem tudjuk felmérni az igényeket és biztosítani a további 

étkeztetést.  

Ehhez hozzátéve, hogy folyamatosan egyeztetünk Berhida polgármesterével, azt mondta, hogy 

több berhidai gyerek van, aki érdekelt az 50 %-os iskolai étkeztetésben, ha megadjuk nekik a 

gyerek nevét és a szülő címét – mivel Berhidán helyben főznek – ők felmérik és helyben az 

étkeztetést lebonyolítják.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elnézést, félbeszakítalak, de csak azért, mert ehhez 

hozzátartozik, hogy ugyan az iskolás gyerekeket mértük fel, de az igénylőlapon természetesen 

jelezni kell az óvodás gyereket is és a középiskolás gyereket is. A három vagy több gyermeknek 

az egy felmérő lapból ki kell derülnie, mert különben nem fogunk tudni mit kezdeni az 

igénylésekkel.  

A polgármester asszonyt megerősíteném, hogy aki ezt az üzenetet hallja, és tudja, hogy ő neki 

van három vagy több gyereke és valamilyen ürügy folytán nem kapta meg a felhívó levelünket, 

akkor valószínű azért van, mert nem jó a címe. A holnapi nap folyamán – minden 

telefonszámunk adott – az 588-910-es számon Fülöp Ildikót keresve, akár telefonon is az 

igényét bejelentheti és akkor hétfőtől az ellátásban tud a gyermek részesülni. Ha ragaszkodik a 

papír formához, jöjjön be, kitöltheti és akkor a hétfői nap után bármelyik naptól kezdve tudjuk 

az igényét kielégíteni.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen a kiegészítést. Március 21-22-én a 

képviselőknek köszönhetően egy általános tájékoztató kiment a lakosságnak, amit 

megköszöntek. Én megköszönöm a lelkes képviselőknek, akik ezt a feladatot felvállalták.  

Március 24-én levelet írtam a Volánnak az utazási nehézségek tárgyában. Ez nem látszik a 

buszokon, de azért érint jónéhány embert. Bevezette a Volán, hogy az első ajtón felszállni tilos. 

Meg voltam győződve róla, hogy ez a helyi járatokra vonatkozik. A helyközi járatokra is 

vonatkozik. Ebben az esetben az átlag állampolgár, aki helyközi járaton utazik, nem tud jegyet 

venni. Megkérdeztem, hogy ezzel mi a helyzet. Felhívtam a forgalmi igazgatót. Ő is azt mondta, 

hogy nem tud jegyet venni. Kérdeztem, hogy mi a teendő. Ha az ellenőr jön, akkor megbüntetik. 

Erre nem mondhatta, hogy nem büntetik meg. Azt mondta, hogy szálljon fel a buszra, de ne az 

első ajtón. A mai napon kaptunk erre egy választ, hogy pillanatnyilag ezt tartják a legjobb 

megoldásnak, de dolgoznak a jegyvásárlás megoldásán. Azt mondom, hogy akinek tényleg 

fontos, sürgős, nem ingyen utazik, nincs bérlete, de helyközi járatot kell igénybe vennie, 

szálljon fel arra a buszra és ne vitatkozzon az ellenőrrel, fizetni nem kell nyilvánvalóan. 

Rendeződni fog.  
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Tegnapi nap folyamán kaptunk egy felajánlást a Huntmann Zrt-től. Az előcsarnokban van 200 

liter kézfertőtlenítő folyadék. Ezt az intézményeinknek és gazdasági társaságainknak ki fogjuk 

szállítani.  

Van még egy fontos kérdés, ami állandóan felmerül, a piros címkés karantén. Erről nem a 

jegyző asszony rendelkezik, és nem mi döntjük el, ezt nekünk tudomásul kell venni, értesítést 

kapunk. Jelenleg 10 fő van Pétfürdőn. Ezek az emberek nem fertőzött emberek. Az a 

közhangulat, ami kialakul a piros cédula körül, tulajdonképpen kialakulhatna egy bárányhimlő 

körül is, vagy egy mumsz körül. Akkor is ki kellett rakni a piros címkét. Ezeket az embereket 

nem kell elítélni.  Ezek az emberek arra vannak kötelezve, hogy bizonyos ideig a lakásban 

tartózkodjanak, azt nem hagyhatják el. Őket bizony keményen ellenőrzi a rendőrség. 

Jegyzőkönyvet vesz fel. Ha a lakásban tartózkodást megszegik, akkor kemény büntetésre és 

eljárásra számíthatnak. A 10 főből 6-nak március 30-án jár le az otthon tartózkodási 

kötelezettség, 4 főnek április 2-án. Erről nem mi rendelkezünk. Ezt a határozatot mi megkapjuk, 

csak tájékoztatnunk kell a közönséget.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ki rendelkezik? 

 

Horváth Éva polgármester: Mi a Veszprémi Járástól kapjuk a határozatot. A határon adják ki 

nekik a piros címkét. Hogy milyen alapon és eljárás szerint, azt nem tudjuk követni. Többen 

jönnek haza külföldről, akik nem kapnak piros címkét. Megkérem a tisztelt lakosságot, hogy ne 

tekintsük a polgártársainkat, akik külföldről jönnek, veszélyeztető elemnek. Mi ugyanolyan 

veszélyeztető elemek vagyunk, mert ez a vírus már mindenhol kolbászol a világban. Nem kell 

megszólni őket, rossz körülményeket teremteni. Itt egy a lényeg, hogy mindenki vigyázzon a 

másikra.  

A maszkokra visszatérve. Ha megérkeznek és el kezdjük kiosztogatni őket majd valamilyen 

módszer szerint, az nem azt jelenti, hogy aki idáig betartotta a kéréseket, hogyha lehet, akkor 

maradjon otthon. Nem kell kimenni és csoportosulni. Nem azt jelenti, hogy akkor visszaáll a 

régi világ. Ez egy védelem. Főleg pszichés védelem, hogy akinek nagyon fontos és úgy érzi, 

hogy szüksége van rá, védettnek érzi magát, ha a szája előtt ott van a maszk, akkor nyugodtan 

menjen el a boltba. Nem azt jelenti, hogy tele legyen a busz, a csacsogással az orvosi rendelő.  

Amitől félek, és jobban félek, mint a koronavírustól, az a pszichés állapot, ami az emberekben 

kezd kialakulni. Amikor engem felhívnak, a telefon hangnemében, hanghordozásában érzem, 

hogy idős ember, aki hónapokig ki nem mozdult a házból, most hirtelen szükségességét érzi 

annak, hogy neki maszk kell, mert ki kell mennie. Jön az a bizonyos bezártság érzés. Ebben 

kellene segíteni egymást, a szomszédot. Szeretném felhívni a tisztelt hozzátartozók figyelmét 

– mai nap folyamán a Gondozási Központtal konzultáltam – hogy a hozzátartozó nem a férj és 

feleség, hanem a gyerek, szülő is hozzátartozó. Ha három utcával odébb lakik a gyerek, és 

apuka otthon van egyedül, akkor szerintem elsősorban a gyereknek kötelessége az apuka 

ellátása és felügyelete, és nem pedig az, hogy üzenünk a Gondozási Központnak, hogy csinálja 

meg a húsvéti nagytakarítást.  

Nagyon érdekesen változik a helyzet. Ettől tartottam. Ráadásul jön a húsvét. Lehet otthon mit 

csinálni. Kérem a szomszédokat, a hozzátartozókat, a rokonokat, hogy segítsenek, mert a 

Gondozási Központ munkája nagyon megnőtt, az igények megnőttek és ők keresik a 

hozzátartozót a faluban. Megtalálják és szólítják fel, hogy segítsen az idősön. Az időst meg 

lehet látogatni, be lehet menni a lakásába, és lehet neki segíteni. Nem elég az, hogy lerakjuk az 

ajtó elé a bevásárló cuccot, és bekopogunk, hogy apa itt voltam, itt a kaja, vidd be. Ilyen is van 

sajnos. Ezzel csak rontjuk a bezártság érzését az idős embereknek.  
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Sokan jelentkeztek önkéntes segíőnek. Képviselők közül is, akik segítenének. Mi ezeket 

figyelembe vesszük, és ha szükség lesz rá, akkor mindenkit meg fogunk keresni, hogy ki miben 

tud segíteni. Mindenkinek a segítségét köszönettel vesszük, rögzítjük. Egyelőre még bírja a 

Gondozási Központ, a közterület-felügyelet, és a Hivatal. Szeretném, ha ez a segítség csöndes 

lenne. Nem maga veregetős, maga mutógatos, hanem, aki amiben tud segíteni, azt valószínűleg 

igénybe fogjuk venni.  

Ennyit szerettem volna mondani.  

Jegyző asszonyt kérdezem, hogy valamivel ki szeretnéd-e egészíteni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, köszönöm.   

 

Horváth Éva polgármester: Minden nap kapunk valami eligazítást, és ez napról napra 

változik. Megmondom őszintén, hogy nem szeretnék minden nap televízió szereplő lenni, mert 

azzal nem megyünk előre. Azt hiszem, hogy megvan a segítő csapat. Vannak, akik csinálják a 

dolgukat. Akinek gondja van, kérdése van, e-mailen, telefonon, vagy képviselőkön keresztül 

feladott kérdésekben nagyon szívesen megválaszolunk és ha probléma van, akkor azon 

vagyunk, hogy ezeket a problémákat megoldjuk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Elfogadom és tudomásul veszem, hogy nem szeretnél a 

televízióban szerepelni a koronavírussal kapcsolatban. Ugyanakkor még is azt gondolom, hogy 

a pétfürdőiek igen is elvárják, hogy Pétfürdő polgármestere bizonyos rendszerességgel 

tájékoztassa őket arról, hogy milyen változások történtek a településen. Megnéztem a facebook 

oldalát a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalnak. Március 18-án volt utoljára kiposztolva az, hogy 

6 fő van hatósági karanténban. Most tudjuk meg, hogy vannak még 4-en karanténban. 

Valószínűleg ezek nem olyan fontos információk, de higyjétek el, hogy a pétfürdőieket igen is 

érdekli, elvárják. Engem viszonylag nagy rendszerességgel kérdeznek azzal kapcsolatban, hogy 

milyen változások, fejlemények vannak. Akarunk-e bármiféle szankciót, vagy bármilyen 

változtatást hozni. Például, ahogy máshol bezárták a játszótereket. Nálunk várható-e ilyesmi. 

Ha nem, akkor ezeket kellene elmondani az embereknek, mert elvárják tőlünk az ilyen jellegű 

információkat. Az, hogy a facebookról tudom meg, hogy rendeltél 2000 db maszkot... az, hogy 

kellemes érzés volt, vagy sem, az én magánügyem. Igazán jó lenne, ha a Képviselő-testületet 

tájékoztatttad volna azzal kapcsolatban, hogy igen is rendeltél 2000 maszkot. Arra szeretném, 

hogyha válaszolnál, hogy ki nem fog kapni ebből a 2000 maszkból.   

 

Horváth Éva polgármester: Az elosztás kidolgozása folyamatban van. Erre még nem tudok 

válaszolni. Nyilván az kap, akinek szüksége van rá és kint járkál és nem az, aki otthon van. Ezt 

kicsit visszautasítom. 19-én volt a televízióban egy felvétel, ma egy hete, amikor pontosan 

beszámoltam, rajta volt a youtube-on is, nagyon sokan látták, Pesten is látták, kaptam 

visszajelzést.  

A másik az, hogy 21-22-én részletes tájékoztatót minden pétfürdői lakásba kiosztottunk. A 18-

ai dátum nem állja meg a helyét. Ma 26-a van. Ha 22-én valaki megkapta az értesítést, akkor 

ma 26-án megkapja a további fejleményekről az értesítéseket, azokat a dolgokat, amiben 

tudtunk lépni. Hogy miben fogunk lépni, előre nem tudom megmondani.  

A játszóterek bezárása is szóba került a riportban. Nem célunk a játszóterek bezárása, nem volt 

miért, nem volt dömping. A másik, hogy az időjárás is a mi oldalunkon állt ebből a 

szempontból. Figyelemmel kísérjük a játszótereket. Nekem jelenleg nincs szándékomban a 

játszóterek bezárása.  
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Dombi Norbert képviselő: Ezeket az információkat tudomásul veszem. Én csak annyit kértem 

tőled, hogy amennyiben hajlandó vagy rá, nagyobb rendszerességgel legyél kedves tájékoztatni 

a pétfürdőieket.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövő hétfőn megint lesz egy televíziós riport. Ez benne volt a 

riportban is, hogy 10 naponta részletes tájékoztatást adok.  

 

Dombi Norbert képviselő: 10 naponta? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. A többit folyamatosan adjuk ki. Polgárőrség felajánlotta a 

hangos bemondóját, ha olyan intézkedés történik, ami mindenkit érint, akkor többször 

keresztülmegy Pétfürdőn és kisbíró módjára mindenkit értesít. Tulajdonképpen a Molari 

rendszer erre nem alkalmas. Erre megkaptuk a Megyei Katasztrófavédelemtől a választ, hogy 

helyi szinten, a helyi intézkedésekről tájékoztatást adjon. Ezt a Polgárőrséggel el tudjuk intézni, 

ha olyan intézkedésről van szó, ami mindenkit érint.  

 

Béni Norbert képviselő: Az iskolás gyerekek elérésében az iskola tud segíteni, mert napi 

szinten kapcsolatban vannak az osztályfőnökkel.  

 

Horváth Éva polgármester: Az iskolától kaptuk meg a címet.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor szólok az osztályfőnököknek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Visszatérnék az előző témához, hogy a Norbi mondta, hogy 

18-án volt az utolsó bejegyzés a facebookon.  

 

Dombi Norbert képviselő: Március 18-án, 8 nappal volt utoljára olyan hivatalos információ a 

Polgármesteri Hivatal facebook oldalán, amiben le van írva, hogy hány fő van hatósági 

karanténban.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A facebookon való megjelentetés a Hivatalban hogy van 

intézményesítve, kinek a dolga, hogy rendszeresen a híreket felrakja, van-e egyáltalán ilyen, 

vagy spontán esetleges? Én is érzékelem, hogy a Hivataltól sokkal több hírt várnának. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annak a felelőse, hogy a Hivatal facebook oldalára mi 

kerülhet fel, én vagyok.  

A karanténos tájékoztatóval kapcsolatban annyit szeretnék elmondani, hogy ami 6 fő 

tájékoztatója fenn volt, az is jóval azok után került fel, hogy a polgárnak elkezdődött a 

karanténja. Ahogy ő átlépi a határt, megkapja a piros cetlit, hazaér, felrakja az ajtóra. Mire 

hozzánk ideér a határozat negyedkézen keresztül, addig eltelik pár nap. Így fordulhatott elő, 

hogy azoknak az első karanténban lévőknek, a 6 főnek a karantén ideje 30-ával lejár. 

A következő 4 embernek a karantén értesítőjét jóval később kaptuk meg. Konkrétan úgy, hogy 

pénteken hivatali idő után, akkor már nem tudtam a tájékoztatót megcsinálni, azóta meg a 

testületi anyagokkal és egyéb mással voltunk elfoglalva, és tudván, hogy most lesz testületi 

ülés, ezt már nem rakattam fel a facebookra.  

Egyébként nincs előírva, hogy ilyen tájékoztatást a lakosság felé tenni kell. Mikor először ezt 

kiraktam, akkor egyetlenegy településen nem tették közzé. Úgy gondoltam, hogyha van a 

településen, jobb, hogyha tudjuk, hogy van. Utána már észleltem, hogy több polgármester vagy 

jegyző kollegám szintén közzétette a településen található karanténban lévő személyeknek a 

számát.  
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Egyébként meg amikor elindult a koronavírusos védekezési mechanizmus, akkor kellett 

szerintem bombázni felhívásokkal, ismertetőkkel a lakosságot. A  facebook oldal készítése nem 

kötelező egyetlenegy polgármesteri hivatalra sem. Az SZMSZ szerint a hirdetőtáblán 

hirdetünk, ami a Hivatalban van, és van a pétfürdői honlap. Tudom, hogy a pétfürdői honlap 

elég nehezen kereshető, nehezen található meg rajta sok minden, de ettől függetlenül a honlapon 

is fent van minden tájékoztatásunk.  

Képviselő uraknak dirrekt egészen más összetételű tájékoztatót adtunk a kezükbe, amit 

kihordtak minden postaládába. Olyan vád is ért bennünket a facebookon is – kijön belőlem, 

nem tudom elhallgatni – hogy, nem mondom, hogy éjt nappallá téve dolgozunk, mert ez nem 

igaz, de nagyon sokat dolgozunk a Hivatalban is, a Gondozási Központban is. Minden kollegám 

azon van, hogy a legfrisebb információkra ugorjon és próbáljuk meg a település lakosságát 

kiszolgálni és ellátni. Ehhez képest bármit kiteszünk a facebookra, olyan ocsmány, mocskolodó 

hangnemben kapunk időnként választ, hogy azt gondolom, hogy nem is érdemes a facebookra 

semmit sem kipakolni.  

A héten olyan információt nem kaptunk, ami a lakosságra tartozik, amiről informálni kellett 

volna bárkit is. Amint bármilyen olyan helyzet előáll az országban, ami óvoda, bölcsőde 

rendkívüli helyzet elrendeléséhez hasonló, vagy kijárási tilalom, vagy amit meg kell szervezni, 

természetesen a tájékoztatókat ki fogjuk rakni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Annyira furán érzem magam. Nem érzem azt, hogy akár a jegyző 

asszonyt, vagy a polgármester asszonyt megvádoltam volna bármivel.  

 

Horváth Éva polgármester: Senki nem mondta. 

 

Dombi Norbert képviselő: Számon kértem volna. Még is ilyen jellegű visszhang reakció van. 

Így van az SZMSZ-ben, meg hogy nem kötelező a facebookra feltenni. Kit érdekel, hogy 

kötelező-e?! Van-e facebookja a Hivatalnak? Van. Azon van egy 8 nappal ezelőtti információ, 

amit keveselnek a polgárok. Én csak egy kérést szerettem volna felétek elmodani, hogy 

amennyiben tehetitek, legyetek kedvesek a péti polgárokat sűrűbben tájékoztatni. Ha nincs 

változás, akkor két mondatban, hogy változás nincs. Elvárják az emberek.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre volt a válaszom az, hogy 21-22-én egy részletes tájékoztatást 

kapott minden péti polgár, az is, aki nem a facebookon tájékozódik.   

 

Dombi Norbert képviselő: Meg lehet mindent magyarázni Éva! 

 

Béni Norbert képviselő: A jegyző asszonynak szeretném mondani, hogy nyugodtan tegye ki 

továbbra is a facebook oldalára a dolgokat, várják az emberek. Azzal a résszel meg ne 

foglalkozzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igénylik pszichésen, hogy megnyugodjanak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nekem sem esik jól, de annak a kollegának nehezen tudok a 

szemébe nézni, aki dolgozik, nagyon sokat dolgozik, és olyan választ kap, amilyet.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nekik sem esik jól pszichésen.  
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Horváth Éva polgármester: Meg, ha valaki üvölt a telefonban, nem egy, nem kettő. Nekem 

ez jár. A tájékoztatást megpróbáljuk még jobban összefogni. Reméljük, hogy nem lesz olyan 

nagy változás, ami az emberek életét háttérbe szorítja. Egy kérésem van. Változatlanul 

mondom, hogy ez a pszichés bezártság előbb-utóbb az emberekben megjelenik és ennek a 

kezelésében kérek segítséget, rokonoktól, szomszédoktól. Fedezzék fel, hogy otthon van 

könyvespolc, lehet olvasni, talán visszatérünk ehhez. Az, hogy ki akarunk törni onnan, ahonnan 

eddig nem akartam, ez rettenetes. Ezen próbáljunk meg segíteni egymásnak. Kertes házaknál 

ki lehet ülni, a gyerekeket ki lehet engedni.  

Ha valakinek kérése van, lehet szólni, Gondozási Központ, Polgármesteri Hivatal, jegyző, 

polgármester, meg lehet mindent megbeszélni. Türelem. Egyszer csak vége lesz.  

 

 

5.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020. évi közbeszerzési terve  

(száma: 48/2020.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot, valamint a mellékletét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

91/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2020. évi 

közbeszerzési tervét e határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 

törvény (Kbt.) 43. § (2) bekezdés a) pontja szerinti közzétételéről 

gondoskodjon. 

 

Határidő: 2020. március 31. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző  

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az egy tartózkodás, amit nem értek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Hadd válaszoljak, ha már megjegyzéseket kapok. Nem tartom 

elegánsnak, hogy a szavazás után csipkelődéseket tesz a polgármester egy képviselő döntésére. 

Én a költségvetést sem fogadtam el azért, mert nem értek egyet azzal, ami abban benne van. 

Mivel nincsenek benne olyan tételek, amelyeket szerettem volna, hogy belekerüljenek, – mert 

nem értettünk vele egyet, a Képviselő-testület máshogy döntött – amik szerintem a 

közbeszerzési tervbe bele kerülhettek volna.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: 50 milliót meghaladó építési beruházási gondoltál? 
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Dombi Norbert képviselő: Így van. Annyi tervünk meg álmunk volt és nincs belőle semmi. 

Nem csak az enyém volt, a tiétek is volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 2020-as évben, ha jól emlékszem egy javaslatod volt, 

ami a Fincsi út megvalósítása volt. Arra nem kellett volna közbeszerzés. Nem igazán értem én 

sem a logikai kapcsolatot, hogy 2020-ban mit hiányolsz, milyen közbeszerzésnek kellett volna 

lenni? Annyi pénz áll rendelkezésre, amennyi. 150 millió forintot tudunk összesen 

felhalmozásra fordítani. Nem logikus ez a következtetés, amire jutottál, de te tudod.  

 

Horváth Éva polgármester: Mindig azt mondom, hogy a demokrácia arról szól, hogy egy 

magasabb rendű jogszabály betartása mindenkire kötelező.  

 

Dombi Norbert képviselő: És? 

 

Horváth Éva polgármester: Ennek a következményeiből származó döntések abból adódnak.  

 

Dombi Norbert képviselő: Dehogyis! Félreértesz valamit!  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tetszik a törvény, akkor én nem fogom betartani, mert nem 

szavaztam meg.  

 

Dombi Norbert képviselő: Hol írja le azt a törvény, hogyha én nem értek egyet a költségvetés 

bizonyos tételeivel, azért, mert a többség megszavazza, nekem utána kötelező elfogadni? Ne 

vicceljél már! 

 

Horváth Éva polgármester: Az országgyűlésben, ha hoznak egy törvény és van 

ellenszavazat… (képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez nem törvény! 

 

Horváth Éva polgármester: A rendelet helyi törvény.   

 

Dombi Norbert képviselő: Nekem kötelező elfogadnom onnantól kezdve bármit, ami bent van 

a költségvetésben? 

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan! 

 

Dombi Norbert képviselő: Ne bohóckodjál már! Több, mint 20 éve vagy polgármester, ilyen 

örültséget még soha sem mondtál.  

 

Horváth Éva polgármester: A helyi rendelet a helyi törvény.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor légy szíves olvasd fel, hogy nekem kötelező innentől kezdve 

elfogadnom mindent, ami a költségvetésben van! Ne hülyéskedjünk már! 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt beszéld meg a jogtudoraiddal.  

 

Dombi Norbert képviselő: Beszéld meg te! Te állítasz ilyet, akkor légy szíves bizonyítsd be! 
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Horváth Éva polgármester: A demokrácia erről szól. Többségi döntés van. A többség hoz 

egy felsőbbrendű jogszabályt, annak a betartása mindenkire nézve kötelező. 

 

Dombi Norbert képviselő: A jegyző asszony nem tudom tud-e válaszolni erre.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon félrement a dolog. Minden képviselőnek joga van 

igennel, nemmel és tartózkodással szavaznia. A képviselő saját belátására van bízva, hogy 

hogyan szavaz. A képviselőnek a joga és kötelessége az, hogy a település érdekében fejtse ki a 

tevékenységét. A település érdekében kifejtett tevékenységre gondolhat itt esetleg polgármester 

asszony. Amikor a Képviselő-testület többségi szavazással – mert ugye minősített többséggel 

kell elfogadni a rendeleteket – hoz egy rendeletet, azt be kell valamilyen formában tartani. Ott 

van ezzel a fajta képviselői magatartással esetleg gond, hogyha nincs jelen minden képviselő, 

nincs meg a minősített többség, és akkor mondjuk előállhatsz ezzel a magyarázattal. Akkor is 

azt mondom, hogy jogod van ahhoz, hogy igennel, nemmel és tartózkodással szavazhatsz. 

Olyan előírás nincsen, hogy neked ezt így kell követni. A te képviselői magatartásoddal neked 

kell a választóid felé elszámolni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Így van. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: És mindenkinek a sajátjával. Ha mindenki így gondolkodna, 

akkor nem hiszem, hogy előremenne a település.  

 

 

6.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (száma: 39/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Három helyi alapítvány adta be a pályázatát. A Napsugár 

Alapítvány a gyermekekért, a Pétfürdő Sportjáért Alapítvány és a Panelkuckó Alapítvány.  

Kezdjük a Napsugár Alapítvánnyal. Ezzel kapcsolatban van-e kérdése valakinek? Én 600 ezer 

forintot javasolok a támogatásra.  

 

Béni Norbert képviselő: Én javasolnék 750 ezer forintot.  

 

Horváth Éva polgármester: 1 millió forintot kértek. Megmondom, hogy miért nem javasoltam 

ezt. Nem akartam visszadobni a pályázatot. Kicsit megkérdőjelezném, amit a Napsugár 

Alapítvány pályázatában látok. A tavalyi évi költségvetésében, amikor 500 ezer forintot kapott, 

a kiadásoknál, tanulmányi versenyek támogatására 440 ezer forintot költött, most 500 ezer 

forintot kíván erre költeni. Erdei iskolára tavaly 158 ezer forintot költött, most 597-et állított 

be. Erdei iskola a jelen helyzetben valószínű, hogy nem lesz. Ennek a támogatása is elúszik. 

Szabadidős tevékenység, ami az osztálykirándulásra menne. Erre az osztályok egyébként 

gyűjtenek. Tavaly 339 ezer forintot kapott az alapítvány, most 450 ezer forintot szeretne.  

Úgy érzem, hogy mindig megadta az önkormányzat a pénzt, akkor most duplázzuk meg, amit 

kérünk. Ráadásul a bevételi oldal sem stimmel nekem. Tavaly 855 ezer forint nyitó 

pénzkészletük volt, idén 791 ezer forint. Tavaly 500 ezer forint önkormányzati támogatás, most 

1 millióval számolnak és az SZJA 1 %-ával.   

Úgy gondolom, hogy a Napsugár Alapítványnak van más bevétele is. Mást ne mondjak, az idei 

évben a pogácsa fesztivál teljes bevétele a Napsugár Alapítványnak megy. Ezt nem látom a 

pályázatban. Nem látom, hogy egyéb szponzori támogatásokat a bevételi oldalon az idei évre 

valamilyen szinten előirányozna. Nincs benne a pályázatban, a bevételben. 491 ezer forint 
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pénzkészlet, önkormányzati támogatás, SZJA 1 %. Magyarán a Napsugár Alapítvány 100 %-

ban az önkormányzati támogatásból tartja fenn magát e szerint a pályázati kérelem szerint. Egy 

huncut lépést nem tesz arra, hogy valahonnan valamilyen támogatásból az alapítvány 

fennmaradjon. Úgy néz ki, mint egy önkormányzati alapítvány.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném más oldalról megközelíteni az anyagot. Mindhárom 

alapítványra érvényes ez. A Humán Bizottságnak nem olyan régen volt egy ülése, ahol a civil 

támogatásokat elbíráltuk. Nagyon sok kérelemre hiánypótlást kértünk be. Javasolnám, hogy itt 

is kérjünk hiánypótlást. Tekintettel a helyzetre, nem lehet tudni, hogy az erdei táborok, a 

tanulmányi versenyek meg lesznek-e tartva, mikor lesznek megtartva, fenn fog-e állni akkor a 

veszélyhelyzet. A Humán Bizottság mindenkitől kért be egy olyan hiánypótlást, hogy írják le, 

hogy amennyiben még fennáll a veszélyhelyzet, akkor is meg akarják-e tartani. Az év második 

felében, vagy az év végén akarják megtartani.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt kéred, hogy adjanak be egy új pályázatot? 

 

Dombi Norbert képviselő: Hiánypótlást, hogy mikor lesznek ezek és mindenképpen meg 

akarják-e tartani tekintettel a jelen helyzetre. Mi ilyen döntéseket hoztunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Mind a három alapítványnál? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Mert akkor ne menjünk végig darabonként. Be tudom fogadni és 

támogatni tudom.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez egy halasztás lenne. A kérdésem, hogy meddig halasszuk? 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt hiszem, hogy június 30-a utániakat fogjuk figyelembe venni. 

A június 30-ig megtörtént vagy szervezésre váró rendezvényekre úgy néz ki, hogy nem fogunk 

adni támogatást. Nem dőlt el. 

 

Béni Norbert képviselő: A döntést halasszuk el, és az lenne a kérés, hogy… (képviselő úr 

közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Írják le. Mert aki azt írja le, hogy május 18-án lesz a tábor, akkor 

valószínű nem fogom megszavazni a támogatást.  

 

Horváth Éva polgármester: Valószínű, hogy nem lesz. A június 30-a utáni rendezvényeket… 

(képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Előreláthatólag támogatjuk, az előtte levőket meg nem. Ez a 

javaslatom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy gondolom, hogy nem kell konkrét időpontot 

lerögzíteni, hogy június 30, hanem kössük egy esemény bekövetkeztéhez, a koronavírus 

vészhelyzet fenntartásáig. 

 



16 

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondanám, hogy azért jó a határidő, mert valószínű az első 

félévben az összes rendezvény, ahogy a sportalapítvány rendezvényei is, elmaradnak. Az 

uszoda, mondjuk az a második félévben lesz.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az ősszel lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor beadják még egyszer. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Vagy az óvodának nem kell hiánypótlást benyújtani, hiszen 

ők egy őszi időpontra kértek támogatásra.  

 

Horváth Éva polgármester: Csak megerősítik egy mondatban. Ez így a korrekt, hogy 

mindenkit kérjünk fel, hogy a második félévi rendezvények és eseményekre koncentrálva 

ismételjék meg a pályázati kérelmüket és ennek megfelelően dönt a Képviselő-testület. Meddig 

ismételjék meg? A májusi testületi ülés? 

 

Dombi Norbert képviselő: 7 nap van a hiánypótlásra a civil szervezeteknek, amit a Humán 

Bizottság elbírált. Az elbírálás más tészta.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Onnan számítódik a 7 nap, ahogy a határozatot megkapják. 

A rendelet szerint a hiánypótlásra 7 napot kell adni. Természetesen onnan számítódik a 7 nap, 

amikor ő a határozatot kézhez veszi. 

Azt gondolom, hogyha lesz áprilisban testületi ülés… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Lesz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem biztos, hogy lesz. Lehet, hogy te fogsz egyedül dönteni 

polgármester asszony. Ezt majd meglátjuk. Addig valamerre eldől a helyzet.  

Azt szerettem volna ezzel kapcsolatban mondani, hogy igaza van ott elnök úrnak, hogy a 

bizottsági ülésen ilyen hiánypótlások születtek, valóban nem történt más döntés, viszont itt a 

Pétfürdő Sportjáért Alapítványnál működési költségre is kér. A másik két alapítvány nem kér. 

Arra szeretném kérni a képviselőket, hogy fontolják meg. Tudom, hogy készültek egy 

versenyre, ami elmaradt, viszont az arra legyártatott díjakat, neki ki kellett fizetnie, el kellett 

hozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt majd átadják.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De elfogyott a pénzük. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ki kell fizetni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ki is fizették. Neki a működési költségére valamilyen szinten 

szüksége van, mert az alapítványnak működnie kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel azért nem értek egyet, mert ezt a péti kupát meg lehet 

rendezni szeptemberben is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem mondtuk, hogy nem lehet. A díjakat legyártották, mert 

mostanra kérte. Felhívta a gyártó cég az alapítvány elnökét, hogy menjen a kupáért, mert bezár. 

Nem tudja, hogy mikor fog kinyitni és ki kellett fizetni a kupákat, amire kért működésre pénzt.  
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Horváth Éva polgármester: Ez nem működés, hanem feladat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Jó, de abból a pénzéből tudta kifizetni, ami volt.  

Egyedül ezt az alapítványt érinti, mert egyedül ő kér működésre. Ha abban tud a Képviselő-

testület dönteni, hogy… lehet kettő határozatban támogatni egy alapítványt.  

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly is kettő határozattal támogattunk egy alapítványt, de 

pontosan a kupáknak a díja a saját rendezésű versenyeknek a feladatra történő támogatásában 

van benne. Tekeverseny lebonyolítása, díjazása. Az a feladatról szól.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én értem. Az alapítványnak ott van a pénzügyi beszámolója, 

amiből látszik, hogy neki mennyi pénze volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de nem 350 ezer forintba kerülnek a kupák. Ezt nekem senki 

ne mondja.  

 

Béni Norbert képviselő: A tavalyi tekeverseny díjakhoz 336 ezer forint van beírva. Valahol 

láttam volna, hogy több tekeverseny volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Péti kupa, meg volt a péti kistérségi tekeverseny. 

 

Béni Norbert képviselő: Tavaly 336 ezer forint van beírva a tekeversenyhez.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebben van takarítói díj, stb.  

 

Béni Norbert képviselő: Sportrendezvényeink, díjak… 

 

Horváth Éva polgármester: 336.758,- Ft. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit vonatkoztassunk el a tekeversenytől, mert az 

alapítványnak vannak más feladatai is. Nyírni kell a füvet, rendezni a teniszpályát, stb. Ezek a 

működtetési költségek. Valamennyi pénzt a működésre, akár a teljes összeget oda lehet adni. A 

versenyeket meg meglátjuk, hogy mikor kerülnek megrendezésre.  

 

Horváth Éva polgármester: Foglaljuk össze, hogy hol tartunk idáig. Volt egy javaslat, hogy 

felkérjük az alapítványokat, hogy vagy erősítsék meg vagy adják be a pályázatukat 

hiánypótlásként azzal a feltétellel, hogy vegyék figyelembe a mostani helyzetet és a második 

félévi rendezvényekre koncentrálva módosítsák. Ez az első javaslat. 

Ebbe szerintem belefér a tekekupa is. Mert ha áprilisban dönt a Képviselő-testület. Egy hónap 

alatt dönthetünk úgy. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha kap működési pénzt, akkor bele. Ki kell fizetnie a 

díjakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Már kifizette.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De nincs pénze, ha füvet kell nyíratni. 

 

Horváth Éva polgármester: Most nem fog füvet nyíratni április 23-áig.   
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Molnár Gyula László képviselő: Javasolnám, hogy – 990 ezer forintot kér – legalább 450 ezer 

forintot adjunk oda neki. 

 

Horváth Éva polgármester: Működési költség felét adjuk oda? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, a felét adjuk oda.  

 

Nagy Zsolt képviselő: 980-nak nem 450 a fele. Akkor már félmilliót is adhatsz neki és akkor 

ott van a felénél. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Elég a 450 ezer forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy konkrét javaslat egy alapítványra vonatkozóan. Aki 

egyetért azzal, hogy a Pétfürdő Sportjáért Alapítvány működésre kért 990 ezer forintjából 500 

ezer forintot… vagy 480? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 500 ezer.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Legyen 500 ezer forint.  

 

Horváth Éva polgármester: 500 ezer forintot a Képviselő-testület támogasson. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

92/2020.(III.26.) HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Sportjáért Alapítványnak 2020. évben a működési költségeihez 

500.000, - Ft támogatást nyújt.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2020. április 10. 

                  szerződéskötés: 2020. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Panelkuckó Alapítványt is megszavaztatnám, mert ősszel 

akarják az úszást csinálni. Aki egyetért azzal, hogy a Panelkuckó Alapítványt a gyermekek 

úszás oktatására támogassuk 250 ezer forinttal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

 



19 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

93/2020.(III.26.) HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Alapítványt 2020. évben 250.000,- Ft-tal támogatja. 

 

A támogatás célja: a pályázatban felvállalt – nagycsoportosok 

úszásoktatása – feladat végrehajtásának elősegítése. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási Szerződés megkötésére. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2020. április 10. 

                 szerződéskötés: 2020. április 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Most jön az általános kérés a Napsugár Alapítványhoz, illetve a 

Pétfürdő Sportjáért Alapítványhoz. A Képviselő-testület felkéri, hogy a kialakult helyzetre való 

tekintettel hiánypótlásként dolgozzák át a pályázatukat, és június 30-i utáni rendezvényekre 

fókuszálva adják be a pályázatukat. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Utána még kérhet továbbra is működési költséget? 

 

Horváth Éva polgármester: Persze, hogy kérhet.  

Aki ezzel így egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

94/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Napsugár Alapítvány a Gyermekekért, valamint a Pétfürdő Sportjáért 

Alapítvány elnökét, hogy a koronavírus miatt kialakult veszélyhelyzetre 

való tekintettel hiánypótlásként dolgozzák át a beadott pályázatukat, és a 

2020. június 30-i utáni rendezvényekre fókuszálva adják be azt újra.  

Határidő a hiánypótlásra: 2020. április 21-én 16.00 óra 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2020.április 10. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 
 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt nagyon korrektnek érzem.  
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7.) Magyar Falu Program „Orvosi Rendelők fejlesztése” alprogramban való részvétel 

(száma: 42/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester         

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

95/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be a Magyar Falu Program keretében az MFP-HOR/2020 kódszámú 

„Orvosi rendelők fejlesztése” alprogramra. 

 

Az Önkormányzat a támogatást az alábbi elvégzendő feladatokra kéri: 

 

Kiírás 2.1.1 pontja: 

védőnői rendelő homlokzati nyílászáró csere 

igényelt támogatás előirányzata:    1.800.000,- Ft. 

felnőtt orvosi rendelők: kültéri lapburkolat csere 

igényelt támogatás előirányzata:    1.500.000,- Ft. 

 

Kiírás 2.1.2. pontja: 

előkészítési tevékenység, megvalósításhoz kapcsolódó tevékenységek  

igényelt támogatás előirányzata:       max.: 200.000, - Ft. 

 

A felsorolt feladatokat a Képviselő-testület az elnyert támogatásból 2020-

ban kívánja megvalósítani.  

 

Felhatalmazza a Polgármestert a pályázati kiírás szerinti árajánlatok 

bekérésére, és a beérkezett árajánlatok alapján a felsorolt feladatok 

elvégzése érdekében a pályázat benyújtására. 

 

Határidő: tájékoztatás: 2020. április 23.         

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Magyar Falu Program „Önkormányzati tulajdonban lévő útépítés, felújítás” 

alprogramban való részvétel (száma: 44/220.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester         

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

96/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be a Magyar Falu Program keretében az MFP-ÖTU/2020 kódszámú 

„önkormányzati tulajdonban lévő utak felújítása” című alprogramra. 

 

Igényelt támogatási összeg: a maximum 30.000.000, - Ft. 

Kiírás 2.1.1 pontja szerint a sporttelepi bekötőút felújítása. 

 

A felújítást a Képviselő-testület az elnyert támogatásból 2020-2021-ben 

kívánja megvalósítani.  

 

Felkéri a Polgármestert a pályázat benyújtására. 

 

Határidő: 2020. május 8.         

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

9.) Hozzájárulás Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 

gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról szóló önkormányzati 

rendelete megalkotásához (száma: 50/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valamit szeretnék kérdezni. Az van az előterjesztésben, 

hogy amennyiben a térítési díjak vonatkozásában Várpalota Önkormányzat méltányosságot 

gyakorol, az így felmerült engedmény összegét Pétfürdő Önkormányzata megtéríti.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez azt jelenti, hogy méltányosságból engedményt 

gyakorol, kevesebbet kell fizetni, de mi azt azért megfizetjük? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor az milyen engedmény? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mióta kistérségi ellátásban vagyunk, a jogszabály szerint is 

így van. Az állami normatívát Várpalota kapja az ellátottak után. Ahogy láttad az 

előterjesztésből, bőven ők is a számított érték alatt tartják az intézményi térítési díjakat. Ez meg 
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a szociális törvényben van bent, hogy az a település ad méltányosságot, az ő rendelete alapján 

adják a méltányosságot, a péti embernek is, de Várpalota pénzéből kapja meg. A kieső összeget 

Pétfürdő megtéríti.  

 

Horváth Éva polgármester: Így korrekt.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

97/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Várpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

személyes gondoskodás körébe tartozó ellátások intézményi térítési díjáról 

szóló rendelet-tervezetét. 

 

A jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5.§ (5) bekezdése szerinti 

feladatkörében eljárva Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 

Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Várpalota Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a rendelet-tervezet szerinti rendeletet megalkossa. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy e határozatot Várpalota város 

polgármestere részére küldje meg.  

 

Határidő: 2020. március 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

 

1.) Országos Orvosi Ügyelet Egészségügyi Szolgáltató Kft. tájékoztatói az ügyeleti 

ellátásról (száma: 40/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kitárgyaltuk. Újabb információt nem 

kaptunk. 

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

 

2.) Bakonykarszt Zrt. tájékoztatója a bevezetett intézkedésekről 

(száma: 41/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kérdés nem hangzott el.  
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Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

3.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 43/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az indítások mennek, a végrehajtásokat meg majd meglátjuk. 

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

4.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (száma: 45/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Észrevételek vannak. A következő beszámolóban benne lesz, 

hogy van-e eredménye a roncsautók elszállítattásának.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

5.) Péti Nyár rendezvény 

 

 

Horváth Éva polgármester: Humán Bizottságot kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja 

a Képviselő-testületnek, hogy bízza meg a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a Péti 

Nyár zenei előadóival kapcsolatosan előkészített szerződéseket írja alá.  

 

Horváth Éva polgármester: Védve van a szereplő, a szerződő fél, Pétfürdő. Az előleg 

kifizetését is eltolta. Április, májusban még visszatérünk a Péti Nyár rendezvényre.  

Aki egyetért azzal, hogy adjuk meg a felhatalmazást a Katinak, hogy ezeket a szerződéseket 

megkösse, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

98/2020.(III.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a Közösségi Ház és Könyvtár igazgatóját, hogy a Péti Nyár 

zenei előadóival kapcsolatosan előkészített szerződéseket írja alá.  

 

 

 

 

 

 

 



24 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

a) Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Több megkeresést kaptam offline és online üzemmódban is. 

Egyetemisták kérdezik, hogy a Péti Önkormányzat a Bursa pénzeket átutalta-e, mert még nem 

kapták meg.  

Horváth Éva polgármester: Erre válaszolt bizottsági üléseken jegyző asszony, hogy általában 

március végén szokták megkapni. Az önkormányzat azonnal átutalja, amikor dönt. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Bursának van egy központi menetrendje, amiben meg 

vannak határozva a határidők. Megvolt a határidő, mire az önkormányzatnak el kellett utalni az 

erre a félévre járó támogatást. Az elment. A következő határidő, amíg a Bursa Központ az 

egyetemek részére elutalja a támogatást, március 31. Tapasztalatom az, hogy sokkal előbb nem 

szokták elutalni. Amikor az egyetemek számláin megjelenik a pénz, a náluk nyilvántartott 

hallgatók számlájára utalják át. Ebben a helyzetben mi van, nem tudom. Egyetlen iskola típus 

van bezárva, az egyetem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az oktatás megy.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell ott lakni albérletben.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Attól még az egyetem nem dönthet úgy, hogy az 

önkormányzati támogatásrészt nem utalja el. Erről semmiféle jogszabály nem jelent meg, hogy 

a Bursa kifizetések le vannak állítva. Pétfürdő esetében az önkormányzati támogatási rész jóval 

nagyobb, mint amennyit az egyetem hozzátesz. Biztos, hogy meg fogják kapni.  

Azt gondolom, hogy akit lehetett, az egyetemről is elküldtek távmunkába, és otthonról 

dolgoznak. Egy kis türelmet kérek mindenkitől. Aki nem albérletben lakott, hanem 

kollégiumban – úgy tudom minden kollégiumot el kellett hagyni, erre is megjelent a jogszabály.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is kell fizetni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem biztos, mert a kollégiumért biztos, hogy nem kell 

fizetni. Aki albérletben lakott, nem feltétlenül jött haza, hanem ott maradt, ahol lakott és onnan 

tanul. Biztos, hogy meg fogják kapni.  

 

 

b) Településfejlesztési Bizottság ülésen elhangzott javaslatok 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A bizottsági ülésen két dolog felmerült, 

amiről szeretném, ha mindenki tudna. Pét-Palota összekötő út. 

 

Horváth Éva polgármester: Az belefér a karbantartásba. 

 

Béni Norbert képviselő: A temető előtti járda. 

 

Horváth Éva polgármester: Az is karbantartás. Léptünk is az ügyben.  

Ez észrevétel, erről dönteni nem kell. Szóljatok, és csináljuk.  
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17.27 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


